# 《单词百科:superaddition是什么意思?superaddition怎么发音?superaddition的解释和用法》

英语单词superaddition是什么意思?superaddition怎么读?superaddition怎么发音?美加网为您整理了superaddition的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## superaddition怎么读

superaddition的读音:[ sju:p r 'd n]

### superaddition的意思

1、n.追加,添加物;

## superaddition的近义词

1、addition n.加,增加,附加;[数]加法;增加的人或事物;

- 2、annex vt.附加, 追加:吞并(国家、地区等), 兼并:获得, 得到:
- 3、appendix n.附录;阑尾;附加物;

#### superaddition的双语例句

1. The basic principles and characteristics of new-type distillation technologies are reviewed, which comprise superaddition distillation, reactive distillation, catalytic distillation, adsorptive distillation, membrane distillation, molecular distillation, dynamic-state distillation. Some recent research advance of these technologies in Tianjin University is presented as well.

总结了当前新蒸馏技术:包括添加物蒸馏、反应精馏、催化精馏、 吸附精馏、膜蒸馏 分子蒸馏和动态精馏新型蒸馏技术的基本原理、特点以及天津大学在这些方面的最 新进展。

2. Superaddition of germanium in culture had no influence on biosynthesis and accumulation of Panax ginseng saponin. com

供锗培养不影响培养细胞人参皂甙的生物合成和积累。

3. The engineering modification is also the contract modification, which means that some modification, superaddition or canceling is done in content of contract.

工程变更也就是合同变<mark>更,是指对合</mark>同中的工作内容作出修改,或者追加或取消某一 项工作。

4. Daily operation of competent departments completes specific processing for the reporting confirmation, budget superaddition and document filing and approval from subordinate procurement units.

主管部门日常操作完成了对下级采购单位上报的建议书、预算追加、文档备案审批的 具体处理。

5. Then through four cases& defer investment, staged investment, superaddition investment and correlation investment to discuss the application value of Real Options in the uncertainty strategic investment decision-making.

然后通过四个案例&多阶段战略投资、追加投资、相关投资和延迟投资,探讨了实物 期权在不确定性战略投资决策中的应用价值。

6. Realtime signal collection system is responsible to punctually sample from important devices, then convert the signals collected and store them through the measure of

covering or superaddition in the realtime signal database.

实时信号采集系统负责对重要仪器仪表的信号数据进行定时取样,然后对采集到的信号数据进行必要的转换并按覆盖或追加方式将其存于实时信号数据库中。

7. The existing literatures propose how to determine the superaddition order when the price is discounted through comparing the total costs of superaddition ordering policy and non-superaddition ordering policy. The assumption of permanent working of the company is implied.

已有文献在暗含假定企业永续经营的前提下,通过比较价格折扣时采取追加订货与不追加订货两种策略的总成本差异,分析了如何确定采购商的追加订货量。

以上是美加网为您整理的superaddition怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于superaddition的用法、superaddition的释义、superaddition的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/superaddition

